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Abstract (en)
[origin: US4382462A] The invention is an apparatus for removing a dummy bar from a casting line and reintroducing the dummy bar into the mold.
The apparatus comprises a handling system for moving a basket from an end station where the dummy bar is separated from a continuous casting
to a position above the mold of the casting installation. The system includes a lifting frame capable of holding the basket, a raising device having
one end attached to the lifting frame for vertically raising the lifting frame, a travel frame supporting and end of a raising device opposite to the one
end, the travel frame having vertical runways capable of receiving and guiding the raised lifting frame, and a horizontal pathway supporting the travel
frame for movement to and from the position above the mold.

Abstract (fr)
Un dispositif de mise en place d'un faux lingot (1) en vue de la préparation d'une nouvelle coulée dans une installation de coulée continue, comporte
un panier (2 ou 100) dans lequel vient se loger le faux lingot (1) que l'on sépare de la file de coulée, un système de manutention pour amener le
panier (2 ou 100) en position au-dessus de la lingotière (33), et des moyens pour introduire le faux lingot (1) par le haut dans ladite lingotière. Pour
améliorer les conditions de transport du faux lingot (1) dans son panier (2 ou 100), le système de manutention comporte un châssis de levage
(12) auquel sont attachés des moyens de levage, le panier (2 ou 100) étant monté sur ledit châssis, et un châssis de translation (22) dont les
moyens de levage sont solidaires, ledit châssis comprenant deux glissières verticales (24) aptes à recevoir le châssis de levage (12) et des moyens
commandant le déplacement du châssis de translation (22) le long d'une voie horizontale (23).
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